
Generalforsamling digelaget brnene 2024 

Fredag d. 31. maj 2024 

1. Valg of dirigent og referent 

a. Dirigent: Bjarne HOjgard 

b. Referent: Carina Simonsen 

2. Bestyrelsens beretning 

Habet havde vaeret, at der kunne berettes om, at forstaerkelse of diget var gennemfort. Men 

tilladelsen kom first d. 30. maj 2024. Der dukkede Iobende ting og formaliteter op, som bestyrelsen 

ikke var orienteret om. Kystdirektoratet gjorde indvindinger, og sporgsmal om digefod skulle saettes 

eller ej. 

Nu er tilladelsen i hus og der er fra 30. maj 4 ugers klageperiode. 

For at komme her6l, har det vaeret en stor opgave for bestyrelsen, som har vaeret i ugentlig kontakt 

med Aalborg kommune, og der er taget mange diskussioner med medarbejderen hos kommunen. 

Der er taet dialog med entreprenoren, som skal udfore opgaven, saledes han er opdateret pa 

projektet, sa der kan laves aftale om opstart. 

Okonomien for projektet er pa plads. Der er opl<raevet hos medlemmerne i februar og der var lant 

penge hos grundejerforeningen, som er tilbagebetalt. 

Hvis ikke Okonomien holder, ma der til naeste genera lforsamling tages stilling till eventuel 

kontingentstigning. 

Der klippes kun graes pa toppen of diget for tiden, sa man kan faerdes derpa. 

Sporgsmal: Holder prisen? 

Svar fra bestyrelsen: som det ser ud nu, sa JA 

3. Regnskab 2023 til godkendelse 

Regnskabet er gennemgaet og godkendt 

	

4. 	Budget for 2025 til orientering 

Budgettet er gennemgaet og godkendt 

5. Valg of bestyrelsesmedlemmer, 2 i lige ar og 3 i ulige Sr 

Kim Bpgholm og Michael Halle er pa valg. 

Begge blev genvalgt 

	

6. 	Valg of suppleanter, 1 i lige ar og 1 i ulige ar 



Referent, Carina Simonsen 

Finn Kjaergaard er pa valg 

Han blev genvalgt 

7. Indkomne forslag 

Indkommet forslag om etablering of dige i syd kanten of fredsskoven 

Bestyrelsens svar: 

Det er et godt forslag, og mener, at det kan komme pa tale pa sigt. 

Men lige nu er de nodt til at koncentrere sig om det nuvaerende projekt om det eksisterende og 

godkendte dige. 

Det nuvaerende dige daekker bade Kongeornen og Havornen. Jordniveauet ved Havornen er hojt og 

ikke truet indenfor de forste 1,7 meter. Havet A vaere den sttorste trussel, hvis vandstanden stiger —

og ikke omradet ved fredsskoven. 

Hvis der skal laves et dige, er det et projekt helt forfra med ansogning mm. Det kan ikke laegges 

under nuvaerende projekt. 

Hvis der er oversi<ydende jord fra nuvaerende projekt, kan det taenkes ind i et nyt projekt om dige. 

Forslaget kommer pa erindringsliste hos bestyrelsen, og indstilles igen pA et senere tidspunkt. 

8. Eventuelt 

Der er deponeret ca. 4.000 tons jord til hele diget. Dette kores ud pa 4-6 uger, efter klagefristens 

udlob. 

Dirigent, Bjarne HOjgard 
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